

《单词百科:majestic是什么意思?majestic怎么发音?majestic的解释和用法》

英语单词majestic是什么意思?majestic怎么读?majestic怎么发音?简答网为您整理了majestic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



majestic怎么读

majestic的读音:[m ə ' dʒ est ɪ k]

majestic的意思

1、adj.宏伟的;壮丽的;庄重的;磅礴;

majestic的近义词

1、August n. 八月

2、Olympian n.奥运会选手;

- 3、**commanding** adj.指挥的;威严的;居高临下的;
- 4、**dignified** adj.有尊严的;庄严的;高贵的;厚重;
- 5、**elegant** adj.优美的;典雅的;简洁的;

majestic的双语例句

- 1、Anna looked tanned and majestic in her linen caftan.

安娜穿着亚麻长袍，衬出其棕色的皮肤，显得十分高贵。

- 2、In the distance rose the majestic Alps.

远处耸立着雄伟的阿尔卑斯山。

- 3、The mountains of Bashan are majestic mountains ; rugged are the mountains of Bashan.

巴珊山是神的山。巴珊山是多峰多岭的山。

- 4、The National Des Invalids is a majestic building with a golden hemispherical housetop.

荣军院是有着半球形镀金屋顶的宏伟建筑。

- 5、The Clock Tower of Singapore stands in the midst of strong majestic buildings.

新加坡的大钟楼矗立在坚固宏伟的建筑物中间。

- 6、Buddha said to Ananda, " The majestic light of the Buddha Amitabha is the most exalted. "

佛告阿难。无量寿佛威神光明最尊第一。

- 7、Tanglewood Mountain raises its grandiose peaks to the heavens in majestic beauty and tranquility.

宏伟高耸入云的泰高活山脉呈现一片优美和宁静。

- 8、Also love hiking and exploring the majestic scenery of the worlds beautiful mountain parks.

也很喜欢徒步旅行和探索的壮丽景色美丽的世界山地公园.

9、Fu taught in primary schools, loon majestic, but the speech will be a nervous stutter.

阿福在小学任教, 长得人高马大威风凛凛, 只是一紧张讲话就会口吃.

10、This lovely village is surrounded by majestic mountain scenery.

这座美丽的村庄四周山色壮丽。

11、From the pile built concept Fulong , three temples , stands majestic, mountainshun higher level.

离堆上建有伏龙观,殿宇三重, 巍峨矗立,顺山势逐级升高.

12、He looks majestic in uniform.

他穿上军装显得很威风.

13、In the distance we saw the majestic Rocky Maintains.

我们望见了远处巍峨的落基山脉.

14、NIV O Lord, our Lord , how majestic is your name in all the earth!

9[和合]耶和華我們的主啊! 你的名在全地何其美!

15、As he stood up, okay, the crowd thought he looked majestic and roared in approval.

他站了起来, 好极了, 人们觉得他看起来很伟大并对他高声称赞起来.

16、The whole project was majestic.

全部设计是宏伟的.

17、Secondly I would buy a huge majestic apartment where I could live in the future.

第二件事就是为未来的我买一栋富丽堂皇的公寓.

18、Clare follows Duff a majestic standing pose. Is this what a stalker suppose to do?

兔子尾行达夫,威风凛凛站着, 这是尾行者应有的动作 吗?

以上是简答网为您整理的majestic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于majestic的用法、majestic的释义、majestic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/majestic>

